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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2017      § 15 - 26 
 

Tid: Tisdagen den 21 februari  kl. 17.30 – 17:39 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2017-03-06 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Alexander Lindholm (S)  Tjänstgörande ersättare 

Zekiye Güler Thompson (S)  

Johan Kovaniemi (S)   

Daniel Gustafsson (MP)  Tjänstgörande ersättare  

Mehdi Oguzsoy (V)  Tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Mariana Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och 

Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare, Jacob Broman bitr. borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 
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Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 14 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 15 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 1/2017 från nämndens sammanträde 

2017-01-31 som justerats 2017-02-02 

 

 

§ 16 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Bo Sundin (M). Som justeringsdag utses måndag 6 mars 2017. 

 

 

§ 17 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  
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§ 18 
Övriga anmälningsärenden 
 
 

A. Protokoll nr 8. från FH rådets sammanträde 19 oktober 2016. 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

 

§ 19 
Utveckling av Vårbergs IP, konstgräsplaner. Genomförandebeslut.  
08.01.01/241/2016 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för genomförande av Vårbergs IP:s 

konstgräsplaner (7-spels och 11-spels plan), med en beräknad sammanlagd 

investeringsutgift om 25,0 mnkr, som förvaltningen beställer av fastighetskontoret för 

utförande.   

 

2. Idrottsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsens ekonomiutskott för 

godkännande av tillkommande hyra om cirka 2,1 mnkr år 1 till följd av investeringen.  

 

3. Idrottsnämnden ger, efter godkännande i kommunstyrelsens ekonomiutskott, 

förvaltningen uppdrag att teckna erforderligt tillägg till nuvarande hyresavtal med 

fastighetskontoret om cirka 2,1 mnkr år 1. 

 

Ärendet 

Fastighetskontoret har fått i uppdrag av idrottsförvaltningen att ta fram erforderliga 

handlingar inför ett genomförandebeslut gällande utveckling av Vårbergs IP. På idrottsplatsen 

föreslås bland annat att en omläggning av den befintliga uttjänta konstgräsplanen (11-

spelsplan) genomförs parallellt som två nya konstgräsplaner (11-spels respektive 7-spels), 

med rundbana för skolfriidrott, motionsslinga och spontanidrott, anläggs. Detta projekt, som 

utgör den första etappen av en planerad omvandling av hela idrottsplatsen, beräknas vara 

genomfört 2017.  
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 20 

Anläggande av konstgräs på Norra Reals skolgård på Norrmalm och 
Kungsholmens gymnasiums skolgård på Kungsholmen Inriktnings- och 
genomförandebeslut 
Dnr 08.03.01/1278/2016 

 

 

BESLUT 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag om att anlägga konstgräsfotbollsplaner 

samt uppföra planbelysningar på Norra Reals skolgård och Kungsholmens 

Gymnasiums skolgård och ger förvaltningen rätt att beställa handlingar av 

utbildningsförvaltningen, som av SISAB beställer de handlingar som behövs för att 

genomföra projektet.  

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen rätt att teckna ett andrahandshyresavtal med 

utbildningsförvaltningen om 0,7 mnkr år 1 för Norra Reals skola och 0,6 mnkr år 1 för 

Kungsholmens Gymnasium, enligt redovisat förslag.  

 

 

Ärendet 

Idrottsförvaltningen, utbildningsförvaltningen, SISAB och fastighetskontoret har på uppdrag 

av kommunfullmäktige genomfört ett samarbete som avser möjligheter till sambruk och 

planering av aktivitetsytor i skolor och på skolgårdar. Delområdena som avses är övernattning 

i skolor, långsiktig gemensam utbyggnad av stadens idrottsanläggningar, utveckling av 

skolgårdar och tillgång till gymnastiksalar. 

Ambitionen är att få till stånd fler konstgräsplaner och mer tillgänglig idrottsyta. 

Ärendet avser anläggande av konstgräsfotbollsplaner under 2017 på Norra Reals skolgård på 

Norrmalm och Kungsholmens gymnasiums skolgård på Kungsholmen samt investering, drift, 

underhåll, hyreskostnader och bokning av bollplaner. 

 



Sida 5 av 12 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mathias Mellgren Helge (C) lämnar särskilt 

uttalande enligt följande: Stockholm lider brist på konstgräsytor, så varje plan som anläggs är 

positivt. Det är nödvändigt att få till stånd fler konstgräsplaner och mer tillgänglig idrottsyta.  

Vi har dessutom länge drivit frågan om konstgräsplaner på just dessa två skolgårdar, så det är 

mycket glädjande att det nu ser ut att bli verklighet. Eftersom de kan bokas av föreningar på 

kvällar och helger så är detta en vinst både för skol- och breddidrotten.  

 

 

 

 

§ 21 

Ny ishall på Sätra IP. Inriktningsbeslut. 
Dnr  08.01.01/325/2016                              

 

BESLUT 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för byggnation av nya ishallar på Sätra IP, 

med en beräknad sammanlagd investeringsutgift om totalt cirka 208 mnkr och en 

tillkommande bedömd hyra totalt om cirka 13,2 mnkr år 1.  

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag, efter godkännande av kommunstyrelsens 

ekonomiutskott, att av fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar som 

underlag för ett kommande genomförandebeslut till en till en sammanlagd utgift om 8 

mnkr varav 5 mnkr omfattas av detta beslut. 

3. Idrottsnämnden uppdrar till förvaltningen att säga upp nuvarande hyresavtal avseende 

befintlig ishall på Sätra IP. 
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Ärendet 

Fastighetskontoret har fått i uppdrag av idrottsförvaltningen att utreda möjligheterna och 

förutsättningarna att rusta upp och modernisera den befintliga ishallen i Sätra (alternativ 1) 

alternativt uppföra en ny ishall med publikläktare (alternativ 2) samt att ta fram underlag inför 

ett inriktningsbeslut. I de undersökningar som utförts kan konstateras att den befintliga 

ishallen är i mycket dåligt skick och mycket kostsam att renovera. Den befintliga ishallen i 

Sätra föreslås därför rivas och ersättas med en ny ishall, hall A, som klarar av kraven för 

matcher i hockeyns division 1, vilket bland annat innebär minst 1 000 sittande publikplatser, 

det vill säga en fördubbling mot nuvarande 500 publikplatser samt servicefunktioner för 

publik och massmedia.  

 

Fastighetskontoret har även, på uppdrag av idrottsförvaltningen, tagit fram en kostnadskalkyl 

för en alternativ A-hall som rymmer cirka 150 ståplatser (alternativ 3) och som därmed inte 

uppfyller arenakraven för division 1. Skillnaderna i kostnaderna för nya publikhallarna uppgår 

till cirka 20 mnkr eller cirka 10 %. I anslutning till hall A, där en utomhuspist idag är belägen, 

föreslås en mindre enklare träningshall, hall B, uppföras. Bokning av tider i de nya hallarna 

kommer under för- och eftersäsong liksom under ordinarie säsong att fördelas av 

idrottsförvaltningen i enlighet med stadens fördelningsprinciper och taxor. 

Den preliminära tidplanen anger att den nya ishallen, hall A, kan stå färdig under 2019 och 

den enklare träningshallen, hall B, står färdig under 2018 som evakueringsanläggning under 

tiden som hall A byggs.  Kostnaderna för ishallarna (den större publikhallen och den enklare 

träningshallen) beräknas enligt framtagen kalkyl till sammanlagt cirka 208 mnkr och förordas 

av fastighetskontoret och idrottsförvaltningen.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till (M) och (KD:s) förslag till beslut enligt följande: 

 

1. delvis godkänna förvaltningens förslag 

2. uppdra åt förvaltningen att återkomma till nämnden med förslag på 

en kostnadsreducering för att bygga två hallar på Sätra IP 

3. idrottsnämnden bjuder in MB Hockey och Hammarby Hockey till ett formellt samråd 

4. klarläggande från förvaltningen måste ske om uppsägningen av avtalet med MB Hockey 

5. därutöver anföra följande: 

 

Det finns ett stort behov av nya idrottsanläggningar i Stockholms stad. Ishallar är prioriterade 

då behovet är stort samtidigt som ingen ny isyta tillkommit i staden sedan 2004. Vi är därför 

positiva till ambitionerna i det aktuella ärendet. 

Däremot konstaterar vi att investeringsutgiften ökat till168 mnkr för hall A och att för hall B 

till 40 mnkr. Vi ser gång på gång hur investeringsutgifter och projektkostnader ökar under den 



Sida 7 av 12 

 

socialdemokratiskt ledda majoritetens styre. Vi förutsätter att projektkostnaderna hålls och 

vill därför att förvaltningen i genomförandebeslutet återkommer med reducerande kostnader i 

projektet samt redovisar vilka bedömningar, vägval och prioriteringar som gjorts kopplat till 

kostnadsökningen och att hall B får en mer permanent standard jämfört med tidigare 

inriktning. Noterbart att en hall motsvarande vår hall A kostar i Tyresö 135 mnkr att bygga  

Vi noterar också att MB Hockey, som har Sätra som hemmaarena och är även förvaltande 

förening över den nuvarande hallen, inte har kallats till formellt samråd, i strid med 

utredningsbeslutet. Ett sådant samråd bör komma till stånd.   

Vi vill också ha ett klarläggande om uppsägning av avtalet med MB Hockey och dess 

konsekvenser för Stockholm Stad 

Daniele Fava (L) yrkar bifall till liberalernas förslag till beslut enligt följande:  

 

delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 

därutöver anförs följande: 

 

Stockholm är i behov av fler idrottsanläggningar, och Liberalerna ställer sig positiva till att 

bygga två nya ishallar på Sätra IP. Vi måste dock understryka vikten av att fortsatt hålla en 

strikt kostnadskontroll. Investeringsutgiften har ökat markant för både hall A och hall B. De 

fördyringar som drabbar detta och flera andra projekt gör det svårt att hålla en hög 

utbyggnadstakt, och kommer att tränga undan andra lika angelägna investeringar på 

idrottsområdet.  

Vi vill dessutom betona betydelsen av en god kommunikation med de föreningar som berörs 

av byggnationen, då särskilt MB hockey som idag har den befintliga hallen som hemmaarena, 

och att dessa bjuds in till formellt samråd.  

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas och kristdemokraternas 

förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt 

förslag till beslut. 

Daniele Fava (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 
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§ 22 

Nybyggnad av fullstor idrottshall intill Årstafältet. Utredningsbeslut. 
Dnr 08.03.01/59/2017 

 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till utredningsbeslut gällande 

byggnation av en ny fullstor idrottshall vid Årstafältet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret beställa 

framtagning av handlingar som underlag för ett kommande inriktningsbeslut till en 

sammanlagd beräknad kostnad om 6 mnkr.  
 

 

Ärendet 

 

Behovet av nya idrottshallar i Enskede-Årsta-Vantör är stort. Befolkningen här beräknas öka 

mest av alla stadsdelsnämndsområden. Enligt idrottsnämndens långsiktiga investeringsplan 

finns ett behov av tre nya idrottshallar i stadsdelsnämndsområdet till 2022 för att behålla 

dagens utbud. 

Idrottsnämnden fattade 2015-02-17 beslut att uppdra åt idrottsförvaltningen att initiera en ny 

detaljplan för att möjliggöra en fullstor idrottshall intill Årstafältet. Idrottsförvaltningen har 

gett fastighetskontoret i uppdrag att beställa en ny detaljplan av stadsbyggnadskontoret. 

Förslag till ny detaljplan förväntas gå ut på samråd våren 2017.  

Fastighetsnämnden fattade 2016-11-15 initieringsbeslut att utreda förutsättningarna för 

byggande av en fullstor idrottshall invid Årstafältet.  

Årstafältet består idag till största delen av parkmark som planeras att ombearbetas till en ny 

stadsdel i Stockholm. Årstafältets norra del studeras för cirka 3 000 bostäder vilket ställer 

krav på ökad kapacitet i form av ny skola, förskolor och idrottslokaler. 

Inom Årstafältet pågår även detaljplaner för bebyggelse; etapp 1 (del av Årsta 1:1) och etapp 

2 (Postgården). Etapp 3 markanvisades under vintern 2014 och detaljplanearbete påbörjades 

under hösten 2015 för skola, idrottshall och bostäder.  

 

Fastighetskontoret har tillsammans med idrottsförvaltningen påbörjat att utreda nybyggnad av 

en fullstor idrottshall. I den nya detaljplanen ingår för idrottens del en idrottshall med en 

fullstor verksamhetsyta med måtten 24 x 43 meter. Servicedel i ett plan med 

omklädningsrum, förråd och driftytor för idrottshallen ska prövas placeras under idrottshallen 

i markplan. En anläggning i två våningsplan erfordras för ett effektivt markutnyttjande och för 

att alla funktioner för den intilliggande skolan ska inrymmas. 

Den nya idrottshallens placering och gestaltning ska samordnas med skolan. Taket ska prövas 

att täckas med växtlighet. 

En elnätstation med ytan 5 x 10 meter ska rymmas i markplan inom fastigheten. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 23 

Nybyggnad av fullstor idrottshall invid Bolidenplan. 
Utredningsbeslut.                                        
Dnr 08.01.01/78/2017 

 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till utredningsbeslut gällande 

byggnation av en ny fullstor idrottshall invid Bolidenplan. 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret beställa 

framtagning av handlingar som underlag för ett kommande inriktningsbeslut till en 

sammanlagd beräknad kostnad om 5 mnkr. 

 

Ärendet 
 

Behovet av nya idrottshallar i Enskede-Årsta-Vantör är stort. Befolkningen här beräknas öka 

mest av alla stadsdelsnämndsområden. Enligt idrottsnämndens långsiktiga investeringsplan 

finns ett behov av tre nya idrottshallar i stadsdelsnämndsområdet till 2022 för att behålla 

dagens utbud. 

 

Årstastråket är ett av de områden som Stockholms stad förtätar och kopplar närmare samman 

med innerstaden. Totalt planeras eller byggs cirka 3 000 nya bostäder i området. Projektet 

genomförs i tre etapper; etapp 1 Arlabacken, etapp 2 Valla Torg och etapp 3 Bolidenplan. 

 

För området runt Bolidenplan pågår arbetet med fyra detaljplaner. Samråd om detaljplanerna 

genomförs sannolikt under hösten 2017.  

Staden vill utveckla området kring Bolidenplan till en tät, urban stadsdel. Området ska 

kopplas ihop på ett bra sätt med omgivande stadsdelar, till exempel Gullmarsplan och nya 

Slakthusområdet. Kopplingar till grönområden som Lindeparken är också viktiga. Planen är 

att bygga cirka 1 500 nya bostäder, ett nytt kontorshus, en idrottshall, en grundskola, flera 

förskolor och butikslokaler. 
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I mars 2016 beslutade exploateringsnämnden om markanvisning till bland annat SISAB för en 

förskola och en grundskola, till fastighetskontoret för en idrottshall samt till Stockholm 

Parkering för ett parkeringsgarage under mark. 

 

 

Exploateringsnämnden har markanvisat ett område direkt norr om Bolidenplan, i 

Steningeparken, till SISAB för en grundskola och till Fastighetskontoret för en fullstor 

idrottshall. Steningeparken består idag till största del av parkmark. Den nya idrottshallens 

placering och gestaltning ska samordnas med skolans placering. 

 

Fastighetskontoret har tillsammans med idrottsförvaltningen påbörjat att utreda nybyggnad av 

en fullstor idrottshall. I den nya detaljplanen planeras för idrottens del en idrottshall med en 

fullstor verksamhetsyta med måtten 24 x 43 meter. Servicedel med omklädningsrum, förråd 

och driftytor för idrottshallen ska prövas att placeras under och/eller bredvid idrottshallen som 

sannolikt byggs i souterräng. 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 24 

Stockholms stads filmstrategi - Svar på remiss från kommun-
styrelsen om Stockholms stads filmstrategi                                        
Dnr 01.06/1296/2016 

 

BESLUT 
 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen gav den 7 oktober 2015 stadsledningskontoret i uppdrag att ta fram ett 

styrdokument för hur staden kan underlätta för filmproducenter att spela in film i Stockholm. 

Stockholms stads filmstrategi är ett styrdokument för stadens nämnder och bolagsstyrelser. 

Strategin bidrar till att marknadsföra Stockholms stad nationellt och internationellt i syfte att 

öka stadens konkurrenskraft när det gäller besöksnäring och näringsliv samt att skapa 

arbetstillfällen, framför allt för filmarbetare som bor i staden. 

Syftet är även att stödja lokala filmaktörer i syfte att stärka, bredda och komplettera 

kvalitetsfilmutbudet samt att göra det tillgängligt för alla.  
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 25 

Ökad tillgänglighet till simlokaler - Svar på skrivelse från Sophia 
Granswed m.fl. (M), Mikael Valier (KD), Daniele Fava (L) och Mathias 
Mellgren (C)                                       
Dnr 03.01.1385/2016 

 

BESLUT 
 
Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

 

Ärendet 

Sophia Granswed m.fl. (M), Mikael Valier (KD), Daniele Fava (L) och Mathias Mellgren (C) 

har i en skrivelse, daterad 2016-12-20, ställt frågor till idrottsnämnden om ökad tillgänglighet 

till simlokaler i framför allt innerstaden. I skrivelsen önskas svar på hur idrottsförvaltningen 

ser på möjligheten att överdäcka Eriksdalsbadets utomhusbassäng, vilka kostnader en sådan 

åtgärd skulle medföra samt vilka för- och nackdelar det finns med en överdäckning. 

Förvaltningen har tillsammans med tekniker på fastighetskontoret konstaterat att det erfordras 

en omfattande förundersökning för att sakligt besvara ställda frågor gällande kostnader 

respektive för- och nackdelar med en överdäckning.      

I skrivelsen påtalas att det pågår eller planeras omfattande renoveringar av stadens simhallar 

och särskilt kommer stängningen av innerstadsbaden GIH-badet och Forsgrenska att få 

konsekvenser för simutövare. Därför föreslås i skrivelsen att en säsongsbunden överdäckning 

av Eriksdalsbadets utomhusbassäng likt den lösning som blev gjord på Nälstabadet om 

möjligt utförs. Följande frågor ställs i skrivelsen: 

 

1. Hur ser idrottsförvaltningen på möjligheten att överdäcka Eriksdalsbadets 

utomhusbassäng under perioden då flera simhallar i innerstaden renoveras? 

2. Vilka kostnader bedömer förvaltningen att detta skulle medföra? 

3. Vilka fördelar respektive nackdelar ser förvaltningen med förslaget?  
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Förvaltningens förslag till beslut  
Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 26 

Övriga frågor och information                                        
 

Förvaltningschef Marina Högland informerade om invigningen  den 4 mars av ”No fall” 

hjälpmedlet i Husbyhallen. ”NoFall” är ett fallskydd som ger stöd och hjälp med balansen när 

man åker skridskor och hindrar fall och möjliggör skridskoåkning även för personer med 

funktionsvariationer. 

Hon informerade även om den s.k. evenemangslistan som har gått ut till nämnden. Listans 

form kommer att omarbetas och göras mer lättillgänglig online framöver.  

Beträffande laglighetsprövningen av budgeten som överklagats så har denna dragits tillbaka. 

Sätra ridhus som varit stängt är nu åter öppet. 

Budgetunderlaget är det förvaltningen jobbar mest med för närvarande avslutar hon sin 

information till nämnden med. 

 

 
 

Då inga övriga frågor fanns avslutade ordföranden mötet kl. 17:39 

 

 

 


